



# Protokoll

Møte nr.: 01/17

revisjon 0

---

**Møte:** TIK møte i Norges Skytterforbund    **Møtedato:** Torsdag 20. April 2017 kl. 1700-2130

---

**Sted:** Idrettens Hus, Ullevaal, Oslo

---

**Referent:** Ole Henrik Gusland

---

**Deltakere:** Ingrid Stubsjøen, Tor Heiestad, Vebjørn Berg, Svein Roger Stamnestrø

---

**Fra Adm.:** deler av møtet: Generalsekretær Arild Groven, Sportssjef Tor Idar Aune

---

## Saksliste

Sak nr. 01/17 Godkjenning av innkalling og saksliste

Sak nr. 02/17 Velkommen og presentasjon av den enkelte

Sak nr. 03/17 Presentasjon av NSF, organisasjon og administrasjon v/Arild Groven

Sak nr. 04/17 Informasjon fra Sportssjef v/ Tor Idar Aune

Sak nr. 05/17 Konstituering av komite, valg av referent, budsjett/økonomi, RTT, trenerutdanning og andre ansvarsområder.

Sak nr. 06/17 Fastsette rutiner for kommunikasjon

Sak nr. 07/17 Kalender og møteplan

Sak nr. 08/17 Tildeling av Kongepokal

Sak nr. 09/17 Evt.



Sak nr.	Sak til behandling:	Ansvarlig:	Frist:
01/17	<p><b>Godkjenning av innkalling og sakliste</b></p> <p>Konklusjon/vedtak: Ingen kommentarer til innkalling og sakliste. Av praktiske hensyn ble sak 04/17 tatt først opp i møtet.</p>	IS	<p>20/4-2017</p> <p>Status: Avsluttet</p>
02/17	<p><b>Velkommen og presentasjon av den enkelte</b></p> <p>Hver enkelt informerte om bosted, bakgrunn, erfaringer fra skyttersporten. Gruppen er tverrfaglig sammensatt fra alle 4 fagdisipliner med en blanding av tidligere toppidrettsutøvere og skyttere/trenere med mange års erfaringer.</p> <p>Konklusjon/vedtak: Kun til informasjon</p>	IS	<p>20/4-17</p> <p>Status: Avsluttet</p>
03/17	<p><b>Presentasjon av NSF, organisasjon og administrasjon v/Arild Groven</b></p> <p>Generalsekretæren informerte om NSF og administrasjonen. Det er 4 heltids ansatte på NSF, Arild Groven Gen.sekr, Lindis Græsdal, påmeldinger/reiser/trenerutvikling etc, Dag Olav Rønning, Regelverk, Web, skytternytt etc, Helene Rønningen, Idrettskonsulent. I tillegg er Sportssjef Tor Idar Aune normalt sett på kontoret 2 dager per uke. Heidi er deltidsansatt som Web assistent ut dette året.</p> <p>Konklusjon/vedtak: Kun til informasjon</p>	AG	<p>20/4-17</p> <p>Status: Avsluttet</p>
04-17	<p><b>Informasjon fra Sportssjef v/ Tor Idar Aune</b></p> <p>Sportssjefen presenterte seg selv. Har tatt ut 60 skyttere på Skytterlandslaget for 2017 som alle får like premisser dette året. Skytterne må vise hva de duger til (resultater)og står for (holdninger), for å bli tatt ut på Elite landslaget 2018. De første skyttere for Skytterlandslaget 2018 vil bli tatt ut i September 2017. Skytterlandslaget Junior vil bli under TIK sitt ansvarsområde. Tor Idar har avtalt regelmessig møte med Olympiatoppen hver 14.dag for oppfølging. Informerte om ny ISSF øvelse «Target Sprint» som vi må vurdere om det skal satses på i 2017 og fremover.</p> <p>Konklusjon/vedtak: Kun til informasjon</p>	TIA	<p>20/4-17</p> <p>Status: Avsluttet</p>

Sak nr.:	Saker til behandling	Ansvar	Frist
05-17	<p><b>Konstituering av komite, valg av referent, budsjett/økonomi, RTT, trenerutdanning og andre ansvarsområder.</b></p> <p>Leder av TIK ønsket å fordele praktiske arbeidsoppgaver mellom komitemedlemmene.</p> <p>Konklusjon/Vedtak:  <i>Referent fra TIK møter: Ole Henrik Gusland</i>  <i>Budsjett/Økonomi: Avventes inntil klarere mandat fra Administrasjon/Styret. Må avstemmes i f t mandat til Sportssjef.</i>  <i>RTT koordinator: Svein Roger Stamnestrø</i>  <i>TIK sin kontakt mot olympiatoppen: Vebjørn Berg</i>  <i>Trenerutdanning kontakt: Ole Henrik Gusland</i></p>	OHG  SRS VB OHG	27/4-2017  31/12-2018
06/17	<p><b>Fastsette rutiner for kommunikasjon</b></p> <p>Konklusjon/Vedtak:</p> <p>Kommunikasjon vil foregå på e-post og per telefon. Det etableres en Dropbox konto hvor dokumenter lagres i en definert mappestruktur og alle komitemedlemmer har tilgang.</p> <p>Det vil i starten legges opp til fysiske møter. Ved behov innkalles det til ekstra videokonferanse på Skype.</p> <p>Møtereferater oversendes administrasjon for opplasting til Skyting.no innen 2 uker etter møtet.</p>	IS	2 uker etter møtet
07/17	<p><b>Kalender og møteplan</b></p> <p>Vi lager en kalender for hele året som inneholder planlagte møter i Forbundsstyret og TIK, samt NM, WC,EM,VM osv. Baserer møter på fysiske møter, men benytter Skype telefonkonferanse ved behov.</p> <p>Konklusjon/Vedtak: Etablere kalender</p>	IS	15/5-2017
08/17	<p><b>Tildeling av Kongepokal 2017</b></p> <p>Kongepokal ruller normalt sett hvert 4.år mellom de 4 grener. For 2017 er det Rifle. Det er etablert et forslag fra tidligere FK rifle om tildelingskriterier.</p> <p>Konklusjon/Vedtak: Det konkrete forslaget, samt øvrig tildelingsdiskusjon tas sammen med Teknisk Komite(TK). For 2017 vil også Administrasjonen involveres.</p>	IS	Neste møte 6/6-2017
09/17	<p><b>Eventuelt</b></p> <p>Det kom opp et spørsmål om «beredskapsplan» ved representasjonsreiser.f.eks nå hvor det er terroraksjoner i mange land. Enkelte ganger reiser utøvere alene, andre ganger med ledere. Finnes det noen «beredskapsplan» over hvem gjør hva..</p> <p>Konklusjon/Vedtak: Sjekke med administrasjonen om hva som finnes.</p>	IS	Neste møte 6/6-2017